	Free, quick, and easy telehealth for COVID-19 Treatment Pills
	免费、快速且简便的新冠肺炎治疗药物远程医疗

	Have COVID-19 symptoms?
	您是否有新冠肺炎症状？

	The Commonwealth of Massachusetts, in partnership with Color, is offering free telehealth visits to get COVID-19 treatment pills, for those ages 12 and up.
	马萨诸塞州与 Color 合作，为 12 岁及以上人群提供免费远程医疗，供其获取新冠肺炎治疗药物。

	Oral antiviral treatment is for people who have had COVID-19 symptoms for 5 days or less. 
Antiviral treatment may reduce the risk of severe disease and prevent hospitalization.
	口服抗病毒治疗药物适用于感染新冠肺炎 5 天以内的人群。 
抗病毒治疗药物可减少严重疾病的发生风险，并预防住院。

	If prescribed, you can pick up treatment pills at your local pharmacy. 
Learn more at mass.gov/COVIDtelehealth
	如果有处方，您可以在当地药店购买治疗药物。 
如欲了解更多信息，请访问 mass.gov/COVIDtelehealth

	Need an interpreter or additional assistance? Reach out to treatments@color.com
	您是否需要口译员或者其他协助？请联系 treatments@color.com

	To start the free visit, use your smartphone or a computer to go to:
color.com/covid-19-treatment-ma
	如需开始免费问诊，请使用智能手机或电脑访问：
color.com/covid-19-treatment-ma

	Or scan the QR code with your smartphone camera
	或者使用智能手机摄像头扫描二维码

	You can also call the hotline at 833-450-3461
	您还可以致电热线 833-450-3461

	How it works
	步骤如下

	STEP 1
	第一步

	Go to color.com/covid-19-treatment-ma or call 833-450-3461 and tell us about your symptoms
	登录 color.com/covid-19-treatment-ma，或致电 833-450-3461，告知您的症状

	STEP 2
	第二步

	Join the video or phone call
	加入视频或电话通话

	STEP 3
	第三步

	If you’re prescribed antiviral treatment, pick it up at your local pharmacy
	如果您接受抗病毒治疗，请在当地药店领取

	Want your prescription delivered? If you are on a MassHealth or Medicare insurance plan or do not have health insurance, you may be eligible for free overnight delivery. Call AssistRx at 877-450-4412 to learn more.
	您的处方药需要配送服务吗？如果您参加了 MassHealth 或医疗保险计划，或者没有健康保险，您可能有资格享受免费隔夜快递。请致电 AssistRx 877-450-4412 以了解更多资讯。

	Telehealth appointment hours: 8am - 10pm Eastern Time, 7 days a week
	远程医疗预约时间：美国东部时间早上 8 点至晚上 10 点（周一至周日）

	Learn more at mass.gov/COVIDtelehealth
	如欲了解更多信息，请访问 mass.gov/COVIDtelehealth



